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ATTĪSTĪBAS KOMITEJA 
SĒDES  PROTOKOLS 

Nr. 17. 

 

2024.gada 11.septembris 

Ķekavā, Ķekavas novadā  

 

Sēde sasaukta un atklāta plkst.09:30. 

 

Sēdes vadītājs – komitejas priekšsēdētājs Juris Jerums. 

Protokolētāja – sekretariāta vadītāja Vija Milbrete. 

Sēdē piedalās:  

Dalībnieki ar balsstiesībām - Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Gatis Līcis, Juris Žilko, Karina 

Putniņa, Kristīne Hāze.   

Pašvaldības darbinieki –  

Juridiskā atbalsta vadītājs Jānis Zvaigzne; 

Attīstības un būvniecības pārvaldes vadītājas vietnieks Juris Križanovskis, Plānotājs Pauls Grants; 

Īpašumu pārvaldes zemes ierīcības inženiere Daiga Ozola. 

Ieinteresētās personas –  

Dzīvojamo māju Gaismas iela 19 k-10 un Nākotnes iela 36 iedzīvotāju pārstāvji; 

Detālplānojuma “Jaundailes un Govspēda” attīstītāja pārstāvis V.V.; 

Llokālplānojuma “Rīgas iela 52” attīstītājs A.Č., lokālplānojuma izstrādātāja pārstāvji S.L. un D.Z.. 

  

 

Darba kārtība 

1. INFORMATĪVS - Par automašīnas plūsmas ierobežošanu pār tiltu Gaismas ielas 19 k – 10 un 

Nākotnes ielas 36, Ķekavā;  

2. INFORMATĪVS - Par grozījumiem 2024.gada 2.septembra administratīvajā līgumā Nr. 21-

28/24/9 par detālplānojuma “Jaundailes un Govspēda”, Krogsilā, Ķekavas pagastā, īstenošanas 

kārtību;  

3. Par lokālplānojuma Rīgas ielā 52, Baldonē darba uzdevuma grozījumiem;  

4. Par detālplānojuma “Vecsvilpji un Sakšas” grozījumu nodošanu publiskajai apspriešanai un 

institūciju atzinumu saņemšanai;  

5. Par Rail Baltica projekta realizācijai nepieciešamo zemesgabalu atdalīšanu no nekustamā 

īpašuma “A/C V6 (Palejas)-A/C A7”, Ķekavas pagasts, Ķekavas novads;  

6. INFORMATĪVS - Par zemes daļas - Ceļš Naudītes iela, Katlakalnā, Ķekavas pagastā, nodošanu 

Ķekavas novada pašvaldībai;  

7. INFORMATĪVS - Par servitūta nodibināšanu Celtnieku ielā;  

8. Par detālplānojuma “Daugavparks” nodošanu publiskajai apspriešanai un institūciju atzinumu 

saņemšanai;  

9. Par detālplānojuma “Mašēni” nodošanu publiskajai apspriešanai un institūciju atzinumu 

saņemšanai;  

10. Par Ķekavas novada pašvaldības dalību pieejamu cenu īres dzīvokļu privātās un publiskās 

partnerības (PPP) attīstības programmā. 
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Sēdes norise tiek fiksēta audio ierakstā. 
 

Juris Jerums atklāj sēdi. 

 

 

Darba kārtība 

Par darba kārtību ziņo Juris Jerums, viņš informē, ka ieradušās ieinteresētās personas, tāpēc piedāvā 

mainīt jautājumu izskatīšanas kārtību. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītājs aicina balsot par priekšlikumiem. 

 

 

1.priekšlikums no Kristīnes Hāzes - 

Informatīvo jautājumu Par automašīnu plūsmas ierobežošanu pār tiltu Gaismas ielas 19 k – 10 

un Nākotnes ielas 36, Ķekavā skatīt kā pirmo jautājumu, 

Atklāti balsojot 

ar 7 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Gatis Līcis, Juris Jerums, Juris Žilko, 

Karina Putniņa, Kristīne Hāze), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Attīstības komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

 

2.priekšlikums no Jura Jeruma - 

Informatīvo jautājumu "Par grozījumiem 2024.gada 2.septembra administratīvajā līgumā Nr. 

21-28/24/9 par detālplānojuma “Jaundailes un Govspēda”, Krogsilā, Ķekavas pagastā, 

Ķekavas novadā īstenošanas kārtību" skatīt kā otro jautājumu, 

Atklāti balsojot 

ar 7 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Gatis Līcis, Juris Jerums, Juris Žilko, 

Karina Putniņa, Kristīne Hāze), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Attīstības komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

Priekšlikumi atbalstīti, darba kārtību sakārto atbilstoši tiem un Jerums aicina apstiprināt koriģēto 

darba kārtību. 

 

Atklāti balsojot 

 ar 7 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Gatis Līcis, Juris Jerums, Juris Žilko, 

Karina Putniņa, Kristīne Hāze), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Attīstības komiteja nolemj: 

Apstiprināt komitejas 2024.gada 11.septembra sēdes darba kārtību. 

 

 

 

 



 

 

1. Par automašīnas plūsmas ierobežošanu pār tiltu Gaismas ielas 19 k – 10 un Nākotnes 

ielas 36, Ķekavā 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:05:10) 

Jerums aicina iedzīvotāju pārstāvjus izklāstīt savu redzējumu par situāciju ar autotransporta kustību 

pie divām dzīvojamām mājām. 

Dzīvojamo māju Gaismas iela 19 k-10 un Nākotnes iela 36 pārstāvji skaidro situāciju ar pastiprinātu 

auto plūsmu gar viņu dzīvojamām mājām, to negatīvo ietekmi uz iedzīvotājiem un piedāvā savu 

redzējumu par situācijas risinājumiem. 

Jautājumu sadaļā piedalās Juris Žilko, iedzīvotāju pārstāvji, Aigars Vītols, Karina Putniņa, Andris 

Ceļmalnieks, Kristīne Hāze, Gatis Līcis. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītājs aicina balsot par priekšlikumiem. 

 

 

1.priekšlikums no Jura Jeruma - 

Izpildvarai sagatavot iespējamos īstermiņa un vidēja termiņa risinājumus satiksmes plūsmas 

mazināšanai un mierināšanai, kā arī ātruma kontrolei. Ziņot par iespējamajiem risinājumiem 

2024.gada oktobra otrajā Attīstības komitejā, 

Atklāti balsojot 

ar 7 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Gatis Līcis, Juris Jerums, Juris Žilko, 

Karina Putniņa, Kristīne Hāze), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Attīstības komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

2.priekšlikums no Kristīnes Hāzes - 

Izpildvarai izskatīt iespēju kā īstermiņa risinājumu lūdz krustojuma Rīgas iela ar Nākotnes ielu 

izbūvēšanai  noteikt šo ielas posmu kā vienvirziena - virzienā no Gaismas 19- k-10 uz Nākotnes 

ielu, 

Atklāti balsojot 

ar 7 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Gatis Līcis, Juris Jerums, Juris Žilko, 

Karina Putniņa, Kristīne Hāze), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Attīstības komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

 

 

 

2. Par grozījumiem 2024.gada 2.septembra administratīvajā līgumā par 

detālplānojuma “Jaundailes un Govspēda”, Krogsilā, Ķekavas pagastā, īstenošanas 

kārtību 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:33:52) 

Juris Jerums informē, ka saņemts iesniegums no detālplānojuma īstenotāja, attīstītāja pārstāvis ir 

ieradies uz komitejas sēdi un Jerums dod viņam vārdu. 

Īpašuma attīstītāja pārstāvis stāsta par situāciju un vēlas pašvaldības skaidrojumu par 

administratīvā līgumā iekļauto normu par pieslēgšanos centrāliem tīkliem. 



 

 

Jautājumu sadaļā piedalās Gatis Līcis, Juris Križanovskis, Aigars Vītols, Juris Žilko, Juris Jerums, 

V.V.. 

Jautājumu vairāk nav, Jerums atklāj debates. 

Debatē Juris Žilko. Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Karina Putniņa. 

Jerums slēdz debates un pauž sēdes vadītāja viedokli. 

Sēdes vadītājs aicina balsot par priekšlikumu. 

 

 

Priekšlikums no Jura Jeruma - 

Atstāt spēkā esošās prasības, 

Atklāti balsojot 

ar 4 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Juris Jerums, Karina Putniņa, Kristīne Hāze), 

"Pret" – 1 (Gatis Līcis), "Atturas" – 2 (Andris Ceļmalnieks, Juris Žilko),  

Attīstības komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

Komitejas locekļi pauž viedokli par savu balsojumu -  

Andris Ceļmalnieks balsojumā atturējās, jo piekrīt Putniņas kundzei, ka šis ir strupceļa risinājums 

un tas nav godīgi pret attīstītāju, tomēr līgums ir parakstīts un viņš sev nevar pieņemt lēmumu – atstāt 

šo prasību vai nē. 

Juris Žilko balsojumā atturējās, kas notiek ļoti reti, bet šis ir tāds gadījums, kad vajadzētu nonākt pie 

lēmuma un šo punktu pārvērst, skaidri pasakot, vai nu jā, vai nē. 

Aigars Vītols balsoja par, jo līgums ir parakstīts, un šis ir vienīgais punkts līgumā, kas ļautu 

nodrošināties, jo nekad nav zināms, kad pašvaldība varēs piesaistīt finansējumu centrālo tīklu 

izbūvei. Ja šo punktu izslēdz, tad nav saprotama atbildība par tīklu izbūvi detālplānojuma teritorijā. 

Protams ir vēl otra versija, kad tīklus izbūvē uzreiz un ļauj tiem stāvēt 30 gadus. Pēc Vītola domām 

šis variants ir nedaudz godīgāks, jo tas nosaka atbildību par tīklu izbūvi detālplānojuma teritorijā. 

 

 

Sēdē pārtraukums no plkst. 11:05 līdz plkst.11:20. 

 
 

 

3. Par lokālplānojuma Rīgas ielā 52, Baldonē darba uzdevuma grozījumiem 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.01:36:28) 

Par jautājumu ziņo Pauls Grants – pagājušajā komitejā izskatīja jautājumu par Baldones sanatorijas 

Rīgas ielā 52 lokālplānojuma darba uzdevuma grozījumiem, tomēr komiteja norādīja uz neskaidriem 

jautājumiem, kas bija jāprecizē, tāpēc notika sanāksme, kurā tikās pašvaldības pārstāvji, 

lokālplānojuma izstrādātāji, īpašnieks un arhitekti, un sanāksmē pašvaldību iepazīstināja ar 

projektu, būvlaidēm, ēku augstumiem. Šodien ir sagatavots lēmuma projekts, kas paredz grozīt darba 

uzdevumu. Viņš piedāvā izstrādātājiem iepazīstināt ar projektu komitejas locekļus. 

Jerums jautā par pievienoto tabulu, kurā ir dažādas krāsas un Grants stāsta, kas iezīmēts sarkans. 

Situāciju skaidro attīstītāja un SIA "Grupa93"pārstāve S.L.. 

Stāstījumu papildina arhitekte D.Z. un attīstītājs A.Č.. 



 

 

Jautājumu sadaļā piedalās Pauls Grants, S.L., D.Z., A.Č., Karina Putniņa, Juris Jerums, Andris 

Ceļmalnieks, Juris Žilko, Juris Križanovskis. 

Jautājumu vairāk nav un Jerums atklāj debates.  

Debatē Juris Žilko, Karina Putniņa. 

Sēdes vadītājs slēdz debates un aicina balsot par priekšlikumu. 

 

 

Priekšlikums no Jura Jeruma - 

Atbalstīt tabulā "Precizējumi darba uzdevumam lokālplānojuma izstrādei Ter.plānojuma 

grozījumiem Rīgas ielā 52" piedāvātās izmaiņas. 

Precizēt punkta 5.4.3.1.15 formulējumu., 

Atklāti balsojot 

ar 7 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Gatis Līcis, Juris Jerums, Juris Žilko, 

Karina Putniņa, Kristīne Hāze), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Attīstības komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

 

 

 

4. Par detālplānojuma “Vecsvilpji un Sakšas” grozījumu nodošanu publiskajai 

apspriešanai un institūciju atzinumu saņemšanai 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.02:58:30) 

Par jautājumu ziņo Juris Križanovskis – abi īpašumi atrodas autoceļu A5 un P137 krustojumā aiz 

degvielas uzpildes stacijas, detālplānojuma grozījumu redakcija ir izstrādāta un paredzēts to nodot 

publiskajai apspriešanai. Detālplānojumu paredzēts pieslēgt centrālajiem tīkliem, jo pāri autoceļam 

P137 ir izbūvēti centrālie tīkli. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītājs aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Par lēmuma projektu – 

“Par detālplānojuma “Vecsvilpji un Sakšas” grozījumu nodošanu publiskajai apspriešanai un 

institūciju atzinumu saņemšanai”, 

Atklāti balsojot 

 ar 7 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Gatis Līcis, Juris Jerums, Juris Žilko, 

Karina Putniņa, Kristīne Hāze), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Attīstības komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 1. 

 

 

 

 

 

 



 

 

5. Par Rail Baltica projekta realizācijai nepieciešamo zemesgabalu atdalīšanu no 

nekustamā īpašuma “A/C V6 (Palejas)-A/C A7”, Ķekavas pagasts 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.03:01:23) 

Par jautājumu ziņo Juris Križanovskis – šis jautājums skar autoceļu V6, saņemts iesniegums no 

Eiropas dzelzceļa līnijām, kurā viņi lūdz izdalīt no autoceļa V6 daļu, kas nepieciešama Rail Baltica 

trases būvniecībai. Ceļš nav uzmērīts, tāpēc tā sadali var veikt ar domes lēmumu. 

Jautājumu sadaļā piedalās Aigars Vītols, Juris Križanovskis, Andris Ceļmalnieks. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītājs aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Par lēmuma projektu – 

“Par Rail Baltica projekta realizācijai nepieciešamo zemesgabalu atdalīšanu no nekustamā 

īpašuma “A/C V6 (Palejas)-A/C A7”, Ķekavas pagasts, Ķekavas novads”, 

Atklāti balsojot 

 ar 6 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Gatis Līcis, Juris Jerums, Juris Žilko, 

Karina Putniņa), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Attīstības komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 2. 

 

 

 

 

 

 

6. Par zemes daļas - Ceļš Naudītes iela, Katlakalnā, Ķekavas pagastā, nodošanu Ķekavas 

novada pašvaldībai 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.03:06:00) 

Par jautājumu ziņo Juris Jerums – jautājumu jau vakar izskatīja Īpašumu komiteja, jautājums ir par 

Naudītes ielas pašu galu, kas vairs nav nepieciešams autoceļu realizācijai, tāpēc ir aicinājums to 

pārņemt pašvaldības īpašumā. Jerums pievienojis līdzīgu priekšlikumu, kādu vakar atbalstīja 

Īpašumu komiteja. 

Jautājumu sadaļā piedalās Juris Žilko, Juris Jerums. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītājs aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Priekšlikums no Jura Jeruma - 

Pārņemt no Latvijas valsts ceļiem daļu no nekustamā īpašuma “Ceļš Naudītes iela”, kas 

nepieciešams kopīga gājēju un velosipēdu ceļa būvniecībai, 

Atklāti balsojot 

ar 7 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Gatis Līcis, Juris Jerums, Juris Žilko, 

Karina Putniņa, Kristīne Hāze), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Attīstības komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 

 



 

 

7. Par servitūta nodibināšanu Celtnieku ielā 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.03:08:26) 

Par jautājumu ziņo Juris Križanovskis – saņemts iesniegums no iedzīvotāja, kurš lūdz nodibināt 

servitūtu pašvaldības īpašumā piekļuvei no Celtnieku ielas Ķekavā. Šajā vietā divas citas personas 

tiesājas par servitūta nodibināšanu un šajā tiesvedībā iesaistīta arī pašvaldība. Križanovskis aicina 

atstāt spēkā jau vienreiz sniegtu atbildi, kurā pašvaldība noraida ierosinājumu līdz būs beigusies 

tiesvedība. 

Jautājumu sadaļā piedalās Aigars Vītols, Juris Križanovskis, Kristīne Hāze, Daiga Ozola, Juris 

Jerums, Andris Ceļmalnieks, Juris Žilko, Jānis Zvaigzne. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītājs aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Priekšlikums no Juris Jerums 

Izskatīt jautājumu pēc tiesvedības beigām, 

Atklāti balsojot 

ar 2 balsīm "Par" (Juris Jerums, Karina Putniņa), "Pret" – 3 (Aigars Vītols, Gatis Līcis, Juris 

Žilko), "Atturas" – 2 (Andris Ceļmalnieks, Kristīne Hāze),  

Attīstības komiteja nolemj: priekšlikumu noraidīt. 
 

 

Komitejas locekļi pauž viedokli par savu balsojumu – 

Juris Žilko balsoja pret, un viņš vēlas saprast, kā tālāk jautājumu virzīs.  

Aigars Vītols balsoja pret, jo nav zināms, kad tiesvedība beigsies un domā, ka šis jautājums jāizskata 

ātrāk. 

 

 

 

 

8. Par detālplānojuma “Daugavparks” nodošanu publiskajai apspriešanai un institūciju 

atzinumu saņemšanai 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.03:27:45) 

Jerums informē, ka jautājumu jau izskatīja komitejā, bet to noraidīja. Viņš savukārt ievērojis kādu 

niansi, kuras dēļ jautājumu atkārtoti virza komitejā. Jerums skaidro šo niansi - Dome izdeva darba 

uzdevumu pagājušā gada decembrī un balsojums par to bija vienbalsīgs, un izstrādātājs 

detālplānojumu izstrādājis saskaņā ar šo darba uzdevumu, tāpēc pagājušajā komitejā atbalstītais 

priekšlikums, kuru arī viņš atbalstīja, nebija īsti korekts. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītājs aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

 

Par lēmuma projektu – 

“Par detālplānojuma “Daugavparks” nodošanu publiskajai apspriešanai un institūciju 

atzinumu saņemšanai”, 

Atklāti balsojot 



 

 

 ar 7 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Gatis Līcis, Juris Jerums, Juris Žilko, 

Karina Putniņa, Kristīne Hāze), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Attīstības komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 3. 

 

 

 

 

9. Par detālplānojuma “Mašēni” nodošanu publiskajai apspriešanai un institūciju 

atzinumu saņemšanai 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.03:30:00) 

Jerums informē, ka šis jautājums atgriezies no domes sēdes ar trīs priekšlikumiem.  

Jautājumu sadaļā piedalās Juris Jerums, Juris Križanovskis, Andris Ceļmalnieks, Gatis Līcis, Aigars 

Vītols, Juris Žilko. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītājs aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

1.priekšlikums no Gata Līča - 

Uz apspriešanu virzītajā administratīvajā līgumā paredzēt, ka centralizētās kanalizācijas tīkli 

detalplānojuma teritorijā tiek izbūvēti pirmajā kārtā pirms zemes gabalu sadališanas un adrešu 

piešķiršanas, vai atzīt, ka šajā teritorijā nekad nebūs centrālie tīkli un pieļaut lokālos 

risinājumus bez papildus nosacījumiem, 

Atklāti balsojot 

ar 2 balsīm "Par" (Gatis Līcis, Juris Žilko), "Pret" – 2 (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks), 

"Atturas" – 3 (Juris Jerums, Karina Putniņa, Kristīne Hāze),  

Attīstības komiteja nolemj: priekšlikumu noraidīt. 
 

 

2.priekšlikums no Jura Jeruma - 

Virzīt uz Domes sēdi atbilstoši Domes apstiprinātajam Darba uzdevumam sagatavoto 

redakciju, 

Atklāti balsojot 

ar 5 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Juris Jerums, Karina Putniņa, Kristīne 

Hāze), "Pret" – 2 (Gatis Līcis, Juris Žilko), "Atturas" – nav, 

Attīstības komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

3.priekšlikums no Valta Varika - 

Uz apspriešanu virzītajā administratīvajā līgumā paredzēt, ka centralizētās kanalizācijas tīklu 

ierīkošanai detālplānojuma teritorijā netiek tērēti pašvaldības līdzekļi. Pašvaldība nodrošina 

tīklu izbūvi līdz detālplānojuma teritorijai, 

Atklāti balsojot 

ar 5 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Gatis Līcis, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze),  

"Pret" – nav, "Atturas" – 2 (Andris Ceļmalnieks, Juris Jerums),  

Attīstības komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 



 

 

4.priekšlikums no Valta Varika - 

Uz apspriešanu virzītajā administratīvā līguma projektā paredzēt skaidru kārtību un secību, kā 

notiks centrālo kanalizācijas tīklu izbūve detālplānojuma teritorijā un kas to finasēs, 

Atklāti balsojot 

ar 3 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Gatis Līcis, Juris Žilko), "Pret" – nav, "Atturas" – 4 (Andris 

Ceļmalnieks, Juris Jerums, Karina Putniņa, Kristīne Hāze),  

Attīstības komiteja nolemj: priekšlikumu noraidīt. 
 

 

Aigars Vītols pauž viedokli par savu balsojumu. 

 

 

 

10. Par Ķekavas novada pašvaldības dalību pieejamu cenu īres dzīvokļu privātās un 

publiskās partnerības (PPP) attīstības programmā 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.03:45:55) 

Jerums informē, ka jautājums ir par piedalīšanos PPP projektā par daudzdzīvokļu māju būvniecību, 

šobrīd sagatavots lēmuma projekts, kas paredz veikt izpēti par iespējamu dzīvojamo namu celtniecību 

zemes gabalā Aprikozes, bet saistības ar to pašvaldība vēl neuzņemsies. 

Jautājumu sadaļā piedalās Juris Žilko, Juris Jerums, Andris Ceļmalnieks, Aigars Vītols. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītājs aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Par lēmuma projektu – 

“Par Ķekavas novada pašvaldības dalību pieejamu cenu īres dzīvokļu privātās un publiskās 

partnerības (PPP) attīstības programmā”, 

Atklāti balsojot 

 ar 7 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Gatis Līcis, Juris Jerums, Juris Žilko, 

Karina Putniņa, Kristīne Hāze), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 4. 

 

 

 

Sēdi slēdz plkst.13:40 

 

Komitejas priekšsēdētājs: (1PARAKSTS)  Juris Jerums 

 

Sēdes protokolētāja:  (2PARAKSTS)  Vija Milbrete 

 
1-2 ŠIS DOKUMENTS IR ELEKTRONISKI PARAKSTĪTS AR DROŠU ELEKTRONISKO PARAKSTU UN SATUR 

LAIKA ZĪMOGU. 

 


